
مردم باید از مواهب و برکات منطقه آزاد چابهار بهرهمند شوند

به گزارش روابط عموم و امور بینالملل منطقه آزاد چابهار نماینده مقام معظم رهبری در استان در نشست با مدیرعامل، معاونین و

مدیران سازمان منطقه آزاد چابهار برنامهریزی و اقدام در جهت استفاده حداکثری مردم شهر چابهار، استان و کشور از مواهب قانون

منطقه آزاد را خواستار شد.

آیت الله محام پرداخت به موضوعات زیربنای و پایه را در منطقه مهم برشمرد و توجه به پیوست اجتماع و فرهن دین را در کنار

توسعه اقتصادی و عمران دارای اهمیت بسیار دانست.

ایشان در بخش دیر به پییری موضوع راه اندازی صدا و سیمای مران از مدیران کشور اشاره کرد و توجه و ناه ویژه رسانهای را به

چابهار و سواحل مران خواستار شد.

امیر مقدم رئیس هیأت مدیره و مدیرعامل منطقه آزاد چابهار نیز در این نشست گفت: کلیدیترین خواسته و نیاز امروز مناطق آزاد و

خصوصاً منطقه آزاد چابهار چیزی جز ثبات قوانین مترق نیست. مشلات و چالشهای مناطق، خواستههای سرمایهگذاران و فعالان

اقتصادی و نیازهای مردم با اتاء بر ثبات قوانین مترق بر اساس مناب داخل کشور و منطقه قابل حل و قابل جبران مباشد.

مقدم همرای و کار تیم هماهن را زمینه ساز رف مشلات دانست و گفت: با پایبندی به اصل قوانین مناطق آزاد کشور و

ظرفیتهای خود منطقه متوان مسیر پیشرفت منطقه را سرعت بخشید.

مدیریت منطقه دانست و گفت ط از اهداف اساس مدیرعامل منطقه آزاد چابهار توجه به موضوعات دانش بنیان و علم فناوری را ی

تفاهم که با دانشاه بینالملل داشتهایم مبایست زمینه استفاده از خدمات تخصص و دانش تولید شده را فراهم کند.

مدیرعامل منطقه ضمن ارائه گزارش از اقدامات انجام شده در حوزه حل معضل حاشیه نشین، تامین آب پایدار، آبرسان به روستای

تیس، پییریها و اقدامات منطقه در راستای راهاندازی پروازهای شبانه فرودگاه کنارک ارائه کرد.

حجتالاسلام محمدجواد عبدالله مسئول نهاد نمایندگ مقام معظم رهبری در امور اهل سنت در این نشست گفت: خوشبختانه چابهار

در کل کشور از ظرفیت ویژهای برای فعالیتهای، فرهن، اجتماع و اقتصادی دارد. منطقه آزاد در کنار همه خدمات که انجام داده

نسل آینده با راهاندازی دبیرستان دانا و توانا انجام داده است که به نوبه خود خدمت رد ویژهای در راستای تربیت علماست، عمل

ماندگار برای حمایت از استعدادهای شهرستانهای همجوار مباشد.

وی در راستای اولویتبندی خواستهها و اقدامات فرهن، پیشنهادات برای راهاندازی ی کمیته فرهن، استفاده از ظرفیت ورود

ران برای پویایسواحل م ری سلامت و توریسم درمانزوار و تسهیل تردد با اتصال ریمدان تا شلمچه و همچنین ظرفیتهای گردش

بیشتر منطقه و استقرار پزشان و مراکز تخصص درمان شد.

در این نشست طاهره شهرک معاون فرهن، اجتماع و گردشری، محمد هدای معاون اقتصادی و سرمایهگذاری، عبدالباسط

میرکازه مدیر عمران و طرحهای زیربنای، سعید مقدم مدیر خدمات پایانهها و انبارها، گزارشات در حوزههای مرتبط از جمله حوزه

مسئولیت اجتماع و فرهن و روند پیشرفت پروژههای اجرای و سرمایهگذاری در منطقه ارائه کردند.




